
NO. SOALAN:

PEM BERITAHUAN PERTANYAAN  
M ESYUARAT KEDUA, PENGGAL KEEM PAT  

PARLIM EN KETIG A BELAS(2016) 
DEWAN R AKYAT

PERTANYAAN LISAN

DARIPADA YB TUAN IDRIS BIN HAJI AHMAD [BUKIT
GANTANG]

TARIKH : 16 MEI 2016 [ ISNIN ]

SOALAN :
Tuan Idris bin Haji Ahmad [Bukit Gantang] minta PERDANA MENTERI

menyatakan berapakah kos yang ditanggung oleh Kerajaan setiap tahun 
kepada mereka yang terpilih untuk mengerjakan fardhu haji secara percuma, 
daripada manakah sumber kos itu diambil dan berapa ramaikah mereka yang 
telah berjaya menunaikan fardhu haji percuma sehingga tahun 2015.

JAWAPAN : (YB MEJAR JENERAL DATO’ SERI JAMIL KHIR
BIN HAJI BAHAROM (B), MENTERI DI JABATAN 
PERDANA MENTERI)

Tuan Yang di-Pertua,

Untuk makluman Ahii Yang Berhormat, bahawa Kerajaan tidak pernah 
menawarkan kepada mana-mana individu atau pihak untuk 
menunaikan fardhu haji sebara percuma.

Sekian, terima kasih.


